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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

oraz Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku w dniu 15 grudnia

2015 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

(...)

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że swego czasu Pani Burmistrz proponowała, aby zrobić

mały poligon doświadczalny na terenie parkingu ponieważ, w niektórych miejscach są spore braki. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że zostanie wysypanych ziemią

100,  czy  50  m2  aby  zobaczyć  jak  to  się  spisze.  Wyjaśniając  Pan  T.  Perliński  powiedział,

że w Kołobrzegu przed pięciogwiazdkowym hotelem jest zrobione dokładnie w taki sposób, gdzie

została wysypana ziemia i rośnie trawa, która jest koszona. Kontynuując Pan Zastępca Burmistrza

powiedział,  że  w  tym  miejscu  jest  tak  twardo,  że  spokojnie  można  przejść,  a  na  parkingu

w Wyrzysku powinno się to również sprawdzić. Natomiast jak część parkingu przejdzie taką próbę

i  wszystko  się  spisze,  to  cały  parking  zostanie  taką  ziemią  wysypany  i  uwałowany  walcem.

Odnośnie pytania radnego Łuki, Pan T. Perliński powiedział, że obecnie czeka się na ostateczne

badanie  geologiczne  i  jeszcze  przed  świętami  umówiona  została  narada  gdzie  podejmie  się

najkorzystniejszy wariant rozwiązania problemu. 

(...)

Radna, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że chciałaby zgłosić nieświecącą lampę na rogu ulicy

11  Listopada  koło  sklepu  Pani  ochrona  danych  osobowych.  Następnie  radna  powiedziała,  że

dobrym zwyczajem byłoby aby energetyka przejrzała wszystkie lampy ponieważ jak się zgłasza

pojedyncze lampy to Pani Renia mówi, że musi się ich trochę nazbierać żeby przekazać dalej.  

Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  po  pierwsze  to  należy

wykonać telefon do Pani Stefaniak ponieważ ona takie zgłoszenia zbiera ale oczywiście informacja

zostanie przekazana do realizacji ponieważ obowiązkiem zarządcy w ramach konserwacji jest aby

to wykonać. 

Radna, Pani Ewa Michałek zapytała,  czy są jakieś plany w związku z budynkiem przy ulicy
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Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  ten  dom  nie  spełnia

warunków budowanych do zamieszkania i jeszcze na ten temat nie toczyły się rozmowy z Panią

Burmistrz.  Natomiast  budynek  prawdopodobnie  zostanie  przeznaczony  do  sprzedaży  ponieważ

miejsce jest piękne, a odpowiedź zostanie udzielona po sprawdzeniu. 

(...)

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że na narożniku koło sklepu

Pani  Grzanki  wszystko zostało naprawione i  należycie  to  już wygląda.  Natomiast  jeżeli  chodzi

o  oświetlenie  zgłaszane  przez  radnego  Michalskiego,  Pan T.   Perliński  powiedział,  że  świerku

wyciąć nie można ale podjęte zostało działanie aby wydłużyć ramię lampy gdzie wskazano długość

6 metrów ale wystarczą 3 metry i odbędzie się spotkanie z Panem ochrona danych osobowych gdzie

temat zostanie podjęty. 

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział,  że  w związku z tym iż będzie Pan, z którym będzie

można porozmawiać na temat oświetlenia to dobrze by było żeby przy byłej bocznicy gdzie jest

rząd lamp odciąć jedną linię co szła na ceramikę, a dołączyć ją przy drodze na ulicę Leśną. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że proponuje wizję lokalną.

(...)
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